
Sak 7a) Årlig møte  
Forslag til vedtak årsmøte RILFO 2025 
 
Som vi alle vet er vinteren lang, mørk og kald på Røros. Vi befinner oss i en arktisk sone lik Nord-
Norge og Finnmark, noe som betyr at vi i 7 av 12 måneder har snødekt mark og at vi har en årlig 
gjennomsnittstemperatur på så vidt over 0gr (0,5gr). 
 
Vi ser at det fra sentralt hold (kretsen) ikke blir tatt hensyn til våre klimatiske forhold, noe som 
fører til flere unødvendige og fordyrende oppgaver og utfordringer. Samtidig ser vi i økende grad 
at barn og ungdom spesielt i sentrale bystrøk vs landsbygda, ikke konkurrerer på like vilkår og 
derfor ikke har samme forutsetning for å lykkes. Dette er noe trenere og spillere føler mer og mer 
på. Dette er uheldig og vil over tid ødelegge motivasjonen til store og små, som igjen kan føre til 
at rekrutteringen til trenere og ikke minst spillere kan stå i fare. Skal vi holde spiriten og lagånden 
oppe, må vi følge med i tiden før det er for sent. Vi må kjempe mot sosiale media og gjøre oss 
attraktive for barn og ungdom. Vi har allerede i dag utfordringer med rekruttering og mangler 
årsklasser. 
RILFO har store leieutgifter for å benytte seg av Verket vinterstid. Dette er kostbart, samtidig 
som det gir en begrenset sportslig gevinst. Videre fører dette til at kapasiteten i Verket er sprengt 
og gnisninger mellom de forskjellige idrettene oppstår. Likeledes er våren en betydelig utfordring 
med tanke på banekapasitet. Slik situasjon er nå, kjemper 17! lag om èn bane til trening og 
kamp. 
 
Røros IL fotball og Røros IL bør etablere en gruppe som kan utføre en mulighetsstudie med 
tanke på å realisere bygging av en innendørs fotballhall i Røros-regionen. Et arbeidsutvalg 
bestående av representanter fra RILFO, anleggsutvalg og hovedlag oppnevnes. Der vil RILFO 
selv spille inn kandidater til arbeidsutvalget.  
 
Mulighetsstudien bør inneholde en kartlegging av: 
 

• Behov/størrelse 
• Kombinering av andre virksomheter/grupper 
• Beliggenhet 
• Entreprenører 
• Byggekostnader 
• Økonomi/inntekter/utgifter 
• Samarbeidspartnere/sponsorer 
• Involvering av ressurspersoner fra NFF 

 
Dette er bare et utvalg av punkter. Det presiseres at utvalget må tilstrebe å snu alle steiner og se 
på alle muligheter for at dette prosjektet skal bli en realitet.  
 
Mulighetsstudien eies og driftes av Røros Idrettslag, delegert til daglig leder.  
Røros IL/arbeidsutvalget fremlegger en rapport senest medio oktober 2025. 
Ved positivt vedtak på årsmøtet i RILFO 2025, sender RILFO vedtatt forslag inn som sak til 
årsmøtet i Røros IL 2025. 
 
2024 har vært et svært produktivt og positivt år i Røros-fotballen. Det har blitt en ny giv som 
synes på og utenfor matta. Vi må derfor bygge videre på denne trenden, samtidig som at vi må 
tørre å se inn i glasskula og være forberedt for fremtiden. 
 
Geir-Tore Myran 


